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Fraværende/afbud 
 

 
Fraværende: Pelle, Anders, Asta 

1. Velkommen til 
Elevrepræsentanter (10 min) 
 

Velkommen og snak om samarbejdet med skolebestyrelsen. 
Sille byder de to elevrepræsentanter, Alexander og Lucas fra 9.A, 
velkommen i skolebestyrelsen. 
Lucas fortalte om det første elevrådsmøde.  
Lucas og Alexander blev valgt til skolebestyrelsen. Der blev valgt to 
elever til fælleselevrådet og nedsat en kommunikationsgruppe. Der 
var en stor brainstorm med mange punkter til elevrådets arbejde. 
Elevrådet vil på deres næste møde udvælge nogle punkter, der skal 
arbejdes videre med. 

2. Status (Tommy) 
(10 min) 

Tommy giver en status på økonomi i forhold til 2022. 

3. Fremtiden på Køge skoler (Neel, 
Stine, Rikke) 
(10 min) 
 

Visionsmøde: Fremtiden på Køge skoler. Kort orientering fra mødet. 
Rikke, Stine og Neel fremlagde deres oplevelse af mødet. Formen på 
mødet var interessant, men selve opgavens mål var en smule diffus 
og det er svært ved at se den videre vej i visionsarbejdet. 
 
To efterfølgende møder om visionsudvikling er planlagt til d. 24.11 (i 
???) og d. 19.1 (i rådhuskantinen). 
 

4.  SBK sigte de næste 4 år 
(Sille/Stine) 
(45 min) 

Stine og Anders har samlet trådene fra vores workshop om hvilket 
fokus ønsker vi i skolebestyrelsen de næste 4 år – på kort og på lang 
sigt.  
 
På baggrund af oplægget har vi en drøftelse af hvilke fokusområder 
skolebestyrelsen vil arbejde videre med. 
 
Vi må se, hvor lagt vi når. Har vi brug for en runde mere? 
Skolebestyrelsen vil prioritere et indsatsområde bl.a. med 
udearealer, der skal understøtte udendørs/indendørs læringsmiljøer 
med plads til bevægelse og trivsel for eleverne. 
 
Brainstormlisten fra workshoppen kan deles op i kategorier, det 
kigges der på senere.  
 

5. Velfærdsaftalen – frihedsgrader 
(Tommy)  
(15 min) 

Tommy orienterer om Velfærdsaftalen – frihedsgrader samt om 
nationalt projekt ”Sammen om skolen”. 
Vi afventer besked om muligheden for frihedsgrader og 
udmøntningen af det tværfaglige projekt ”sammen om skolen”. 
 

Opsamling på tidligere punker  
(5 min) 

Kommunikation. 
Kommunikationen mellem skole-hjem er blevet bedre. 

Løgene er på vej 😊 De bliver plantet i efteråret af eleverne og HH, 
jorden vil blive gjort klar til, at de kan plantes. 
 
 



6. NYT fra 
7. (15 min) 

Nyt fra ledelse, SFO, lærer, forældre, elever 
SFO: Genopslag på en pædagogstilling, temauge vikingeuge gik godt. 
Vi skal være opmærksomme på den sikre skolevej. Vi kunne evt få en 
lastbil på skolen til at vise eleverne de ”blinde” vinkler. 
 

8. Punkter til næste møde 
9. (5 min) 

Højelse Skole Vision 
Mødetidspunkt for næstemøde: 18.30-21? 
Næste møde d. 21.11 er mødetidspunktet 18.30-21. Der bliver 
serveret mad. 
 

10. Eventuelt 
(5 min) 

 

  

  

  

 


